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Referat af bestyrelsesmøde 14. september 2010 

 

 

Kommentar til referat fra sidste møde: Poul Erik synes ikke at referatet fra sidst fortæller det rigtige 

om hvad han havde udtalt sig om vedr. sin datters indflytning i sin nye lejlighed. Poul Erik 

understreger at han ingen indflydelse har på hvem der får tildelt lejligheder, 

 

 

Der skal opfølges på beslutninger fra den gamle bestyrelse. Hver især læser protokollater og finder 

ændringer osv. Lis kopierer protokollater og giver til alle i bestyrelsen. 

Beslutninger vedr. husorden stemmer f. eks ikke overens med den husorden der er. 

 

Det blev diskuteret om bestyrelsesudvalgene skal fortsætte.  Det blev konstateret at udvalgene ikke 

helt fungerer som de skal.  Det skal listes op hvem der er i de enkelte udvalg og hvilke beføjelser 

man har.  Der tages kontakt til juridisk afd. for at få klarlagt beføjelser.  

 

Husorden skal overholdes i forhold til husdyrhold i bebyggelsen f. eks løse hunde osv.  Det gælder 

også muskelhunde-problematikken. Man må – iflg. husorden – ikke have muskelhunde i 

bebyggelsen. Heller ikke på besøg.  Det gælder også for blandingshunde hvor muskelhunde indgår.  

 

Ved beboermøde næste år skal problematikken omkring krybdyr tages op. 

 

 

Der overvejes en medhjælper-fest.  

 

Alle udvalg fortsætter.  Der skal være et bestyrelsesmedlem i udvalgene. 

 

Husdyrudvalg: Per J og Ellen 

Haveudvalg:  

Festudvalg: hele bestyrelsen 

It-udvalg: Per B og Steen 

Klub 24: Randi og Susanne 

Bankoudvalg: Randi, Susanne og Helle 

 

Kontortid i bestyrelsen: første mandag i md. i nr 62 fra 19-20. Lis møder op eller en anden fra 

bestyrelsen.  

 

Vedr. indflytning/udflytning: Poul Erik orienterer om en konkret lejlighed.   

 

 

Vedr. referater: Per J skal undersøge om en kontordame vil skrive det på computer så de kan sendes 

ud senest 14 dage efter mødet.   

 

 

 

 



 

 

Beboerklager: 

 

Anmodning fra 15 st ( undersøges nærmere) 

 

Klage fra 58 st.  Skriftlig klage sendes til 60 st ang oprydning. 

 

Anmodning fra 56 st. Der gives tilladelse til at fælde træet længst ned mod nr 62. 

 

Forespørgsel fra 53, 1.  Der gives afslag på tilladelse til opsætning af net på altan. 

 

 

Nyt fra Poul Erik:  Røgalarmer forventes leveret 15/9 2010 

 

 

Punkter til næste møde. 

 

Trafik på hovedsti 

Evaluering af sct.Hansfest 

Belysning 

 

 

 

  


